
MR notulen
MR datum: maandag 09-12-2024 aanvang: 19.30 uur in teamkamer B.E. (Ivo en Desley sluiten om
20.00 uur aan)
Agendapunt Inhoud
1. Opening

Desley stelt zichzelf voor.
2. Mededelingen

Directie:

- Begroting 2025
- Vervolg studiedag 18 oktober

2025
- Beweging in de school qua

onderwijs
- Vervangingsproblematiek
- Werkverdelingsplan

Team:

GMR: notulen 29-10

Activiteitencommissie:

● Het concept van de begroting
2025-2026 is in principe akkoord. Wat
betreft het OP is het exacte aantal fte
nog niet helemaal duidelijk. Dit is
zonder de subsidie
basisvaardigheden. We zullen met
deze aantallen wel minder groepen
moeten formeren dan we nu hebben.
Waar we rekening mee moeten
houden is het volgende:

Managementtijd: tussen de 1,0 en 1,1 fte
OP: tussen de 13,6 en 14,2 fte
IB: tussen 0,65 en 0,8
Er is op de BE geen formatie gereserveerd
voor een vakleerkracht bewegingsonderwijs
als onderdeel van het OP.
OOP schaal 4/5/6: tussen 2,6 en 2,8 fte.

● Ivo heeft alle klassen bezocht en
vragen gesteld/opmerkingen gemaakt
over hetgeen hij gezien heeft. In
hoeverre ligt het lesgeven van nu bij
je idealen? Hoe we verder gaan is nu
belangrijk. Dat wordt ook een
onderdeel van de bordsessies die we
nu hebben. Het gesprek aangaan
over onderwijsverandering.

● De vervangingsproblematiek in groep
7a is nu opgelost tot aan de kerst.

● Het taakbeleid als onderdeel van het
werkverdelingsplan is nu meer
gekoppeld aan het strategisch
beleidsplan (de 3 themalijnen).
Daarop kunnen de leerkrachten zich
inschrijven. Verder is het belangrijk
dat Desley in het voorjaar van 2025
samen met de PMR optrekt om het
werkverdelingsplan voor 2025-2026
vorm te gaan geven. Desley geeft in
de vergadering aan hier wel ideeën



over te hebben en zal dit t.z.t. met de
PMR doornemen.

● GMR: Er worden op dit moment veel
zaken/protocollen herzien door het
bestuur.

3. Protocol vervanging In de toekomst zou het van belang kunnen
zijn om een meer flexibele schil te creëren.
Desley merkt op dat een optie is meer
gebruik te maken van leraarondersteuners.
Zij zijn bevoegd om ook voor de klas te
staan. Dit betekent dan wel iets voor het
aantal te formeren groepen en de manier
waarop dit geformeerd wordt. Ook dit zal
begin 2025 al wel eens op de agenda komen
bij de verschillende overlegmomenten op
school.

We stemmen in met het voorgelegde
protocol.

4. Verslag gesprek Mieke, Ivo en David We bespreken het verslag van dit gesprek en
hopen in voorkomende gevallen dat we als
MR en CvB samen kunnen optrekken in het
belang van de kinderen op school.

5. SOP, stand van zaken Het SOP verdwijnt en verandert in het
ondersteuningsaanbod van de school.
Omdat het overzicht vooral bedoeld is voor
ouders is het belangrijk dat het
ondersteuningsaanbod ook op die manier
geschreven wordt. Het zal voor ouders goed
leesbaar en begrijpelijk moeten zijn.
De school zal er in ieder geval voor moeten
zorgen dat het overzicht met
ondersteuningsmogelijkheden goed vindbaar
is voor ouders. De schoolgids wordt hier nu
voor aangewezen als passende plek. De
opdracht is om dit voor het schooljaar
2024-2025 te creëren.

6. Schoolreis kleuters voorstel (budget) De kleuterjuffen hebben het voorstel
schoolreis om naar een speelboerderij in
Rucphen te gaan. De prijs voor entree en bus
komt dan ruim boven het richtbedrag van
€23. We gaan als MR niet akkoord met dit
voorstel.
Wij denken dat er dichter bij huis goede
alternatieven zijn.

7. Bergweg ‘klaar-overs’ Er zijn geen voetgangersoversteekplaatsen
meer. Je hebt geen voorrang bij de huidige
oversteekplaatsen.
Die komen er ook niet omdat we in een 30
km zone zitten.



8. Rondvraag Gele hesjes kinderen groep 1 t/m 4. Deze
zijn dit jaar niet uitgedeeld. Waar zijn deze
gebleven?

Kerststukjes. Arike vraagt zich af of dit in de
toekomst ook nog wordt gedaan.

9. Sluiting

MR jaarplanning 2024-2025
maandag 7 oktober 2024
maandag 9 december 2024
maandag 10 februari 2025
maandag 14 april 2025
maandag 16 juni 2025


